
 

Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter  

 

Zápisnica z 32. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 15.11.2017 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Návrhová komisia : Jozef Badala, Attila Bocska 

Overovatelia zápisnice : Ing. Tihamér Gyarmati, Tibor Hamran 

Zapisovateľka : Bc. Klaudia Pinkeová  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení z 31. zasadnutia OZ 

4. Riešenie interpelácie poslancov z predchádzajúceho zasadnutia 

5. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2018     

7. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

8. Čerpanie rozpočtu obce k 30.09.2017 

9. Interpelácie 

10. Aktuálne otázky a diskusia 

11. Návrhy uznesení 

12. Záver 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce, ktorý privítal všetkých 

prítomných. Po prečítaní programu zasadnutia OZ starosta obce sa  spýtal poslancov, či má 

niekto pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy.  

Ing. T. Gyarmati- chcel by som sa spýtať, ohľadne materiálu ktorý sme obdržali , jedná sa 

správu o kontrole plnenia uznesení OZ, dostal tento materiál každý? 

Ing. T. Horváthová- tento spomínaný materiál dostal každý poslanec, jedná sa o žiadaný 

chýbajúci materiál hlavného kontrolóra z predošlého zasadnutia OZ 

Ing. J. Jobbágy- dávam na hlasovanie program zasadnutia OZ 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6   za: 6   zdržal sa: 0   proti: 0 

 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  

Jozef Badala, Attila Bocska 

Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 

Prítomní: 6   za: 4  proti: 0   zdržal sa: 2 

 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice: 



 

Ing. Tihamér Gyarmati, Tibor Hamran 

Hlasovanie poslancov za voľbu overovateľov zápisnice: 

Prítomní: 6   za:  5  proti: 0   zdržal sa: 1 

 

Ing. Jozef Jobbágy- dávam  hlasovať za zapisovateľa zápisnice: 

Bc. Klaudia Pinkeová 

Hlasovanie poslancov za voľbu zapisovateľa zápisnice: 

Prítomní: 6  za: 6   proti: 0    zdržal sa: 0 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z 31. zasadnutia OZ 

Kontrolu plnenia uznesení z 31. zasadnutia OZ prečítala prednostka úradu Ing. T. Horváthová. 

Uznesenie č. 424/2017- v plnení    

Uznesenie č. 425/2017- v plnení   

Uznesenie č. 426/2017- splnené   

Uznesenie č. 427/2017- v plnení   

Uznesenie č. 428/2017- splnené   

Uznesenie č. 429/2017- splnené 

 

17:05 hod. vstúpila do zasadacej miestnosti poslankyňa A.Bálintová 

Celkový počet prítomných poslancov je 7. 

 Kontrola plnenia uznesení z 1.pokračovania 31. zasadnutia OZ 

Uznesenie č. 430/2017- splnené  Uznesenie č. 441/2017- splnené  

  

Uznesenie č. 431/2017- splnené  Uznesenie č. 442/2017- nesplnené  

Uznesenie č. 432/2017- splnené  Uznesenie č. 443/2017- splnené  

Uznesenie č. 433/2017- splnené  Uznesenie č. 444/2017- splnené 

Uznesenie č. 434/2017- splnené  Uznesenie č. 445/2017- splnené 

Uznesenie č. 435/2017- splnené   Uznesenie č. 446/2017- splnené 

Uznesenie č. 436/2017- splnené  Uznesenie č. 447/2017- splnené 

Uznesenie č. 437/2017- splnené  Uznesenie č. 448/2017- splnené 

Uznesenie č. 438/2017- nesplnené  Uznesenie č. 449/2017- splnené 

Uznesenie č. 439/2017- nesplnené  Uznesenie č. 450/2017- splnené 

Uznesenie č. 440/2017- splnené   Uznesenie č. 451/2017- splnené 

      Uznesenie č. 452/2017- v štádiu riešenia 

 Uznesenia z predošlých zasadnutí OZ: 

Uznesenie č. 386/2017- zrušené, bod B- v plnení 

Uznesenie č. 388/2017- nesplnené 

Uznesenie č. 395/2017- nesplnené 

Uznesenie č. 207/2016-v plnení      

Uznesenie č. 209/2016- v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 266/2016- splnené 

Uznesenie č. 287/2016- v plnení 

Uznesenie č. 331/2017- v plnení  

 



 

Ing. T. Gyarmati- ako je v plnení uznesenie č. 331/2017, ohľadne otvorenia územného plánu 

v roku 2017? 

Ing. T. Horváthová – referentka OcÚ  p. Szabolcsová je v kontakte s osobami, ktoré pracujú 

s verejným obstarávaním na práce týkajúce sa územného plánu, v priebehu budúceho 

týždňa má ísť na ďalšiu konzultáciu do Nitry 

Ing. T. Gyarmati- otvorí sa v tomto roku územný plán? 

Ing. J. Jobbágy – robíme v tejto veci 

 

Ing. T. Horváthová – pokračovala v kontrole plnenia uznesení 

Uznesenie č. 332/2017- v plnení 

Uznesenie č. 338/2017-  v plnení 

Uznesenie č. 340/2017- v plnení 

Uznesenie č. 342/2017- v plnení 

Uznesenie č. 343/2017- v plnení 

 

Ing. T. Gyarmati- chcel by som sa spýtať ohľadne retardérov a umiestnení výstražných 

tabúľ na úseku smerom z obce na Chotín, uznesenia sú v plnení, takže sa v tejto veci 

nekonalo nič? 

Ing. T. Horváthová – žiadosti sú podané 

Mgr. G. Lénárt – obecný policajt sa vyjadril, že to treba zrealizovať, ale pri umiestnení 

retardéra na ul. Pivničnej bolo odsúhlasené, že až po ukončení kanalizácie v obci 

Ing. T. Gyarmati – a tie výstražné tabule? 

Mgr. G. Lénárt – jedná sa o cestu II. triedy, realizovať to bude Regionálna správa a údržba 

ciest  

Ing. T. Gyarmati- je podaná objednávka na túto realizáciu? 

Mgr. G. Lénárt – nákup výstražných tabúľ a celú realizáciu bude robiť správa ciest, my ich 

môžeme maximálne súriť, papierovo je to všetko v poriadku 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 1/2017 v znení OZ berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení z 31. zasadnutia OZ 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní:  7  za: 7  proti: 0    zdržal sa: 0 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 453/2017. 

 

4. Riešenie interpelácie poslancov z predchádzajúceho zasadnutia 

Ing. T. Horváthová – na predošlom zasadnutí neboli interpelácie, na ktoré by bolo potrebné 

odpovedať 

Ing. D. Ďuriš – sa prihlásilo o slovo, ktoré mu bolo udelené 

Hlavný kontrolór predniesol zopár otázok a odpovedí na poslanca Ing. T. Gyarmatiho, tvorí to 

prílohu č.1 zápisnice 

Ing. T. Gyarmati – verím, že všetko čo prečítal hlavný kontrolór bude podchytené v zápisnici 

A. Bálintová – bude to príloha zápisnice 

Ing. T. Gyarmati – vážení kolegovia, vážená kolegyňa dobre viete, že Vám dávam do pozornosti 

tie veci, ktoré sú podľa môjho názoru nesprávne, keď vy aj napriek tomu odsúhlasíte niečo, ja 

s tým už neviem čo robiť 



 

Na minulom zasadnutí sa brali na vedomie interpelácie, tak som to aj ja tak bral, že sa to 

ukončilo, ale keď hlavný kontrolór sa k tým veciam vrátil, tak sa k tomu vrátim aj ja, znovu 

budem na tie isté veci interpelovať starostu. 

V tomto príspevku hlavného kontrolóra boli tri veci a to: 

-  interpelácie, ktoré som mal, na to hlavný kontrolór napísal vlastný komentár 

- prezrel si predošlé zápisnice zasadnutí, v ktorých keď som mal pripomienku 

k čomukoľvek, tak k tomu sa teraz vyjadroval, mohol by to robiť aj u ostatných 

poslancoch, ale načo, je to zbytočné 

- prednášal o zákonoch týkajúcich sa predaja a nájmu pozemkov, ktorý samozrejme 

nesúvisí s týmto programovým bodom 

Príkladom práce hlavného kontrolóra je kontrola uznesení, na minulom zasadnutí sa našli tiež 

2 také uznesenia, ktoré sa museli zrušiť pretože neboli v poriadku. 

Písomne sľúbil, že v októbri dostaneme VZN o predaji a nájme obecných pozemkov, dodnes 

som to osobne nedostal, pričom je už november, čiže čo napíše ani to nie je pravda. Prosím 

takto berte do úvahy to čo povie. 

Na minulom zasadnutí som interpeloval len na jednu vec, že kedy bude poriadok na obecnom 

úrade,  na toto som nedostal odpoveď. 

Ing. T. Horváthová – p. starosta na otázku hneď odpovedal 

Ing. T. Gyarmati – na interpeláciu očakávam písomnú odpoveď do 30 dní čo zase nebolo 

splnené 

Ing. J. Jobbágy – dostal si na to ústnu odpoveď 

 

 

5. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

Prednostka obecného úradu informovala poslancov s došlými žiadosťami, ktoré prišli na 

obecný úrad a s podujatiami, ktoré sa konali v obci. 

Ing. T. Gyarmati – kultúrne podujatia z posledného zastupiteľstva, prosím si k tomuto materiálu 

spresnenie 

14. október 2017- Spomienka na 70. výročie deportácie Slovákov do Maďarska, podľa mňa 

takéto nebolo, bola deportácia Maďarov zo Slovenska, prosím to opraviť 

Ďalšia vec, dostal som pozvánku na túto spomienku v ktorom bolo, že spevácky súbor 

,,Őszirózsa“, obecné zastupiteľstvo a starosta obce to organizujú, preto sa pýtam, že kedy o tom 

rozhodlo obecné zastupiteľstvo, že túto akciu zorganizuje? Ja o tom neviem a ani v jednej 

zápisnici to nie je napísané, na spomienke som bol a je dobré, že sa robí takáto spomienka ale 

na základe čoho je tam napísané obecné zastupiteľstvo? 

Dostal som pozvánku od obce len na oberačkovú slávnosť.  

Úcta k starším- 15. október 2017- kto to organizoval?, lebo pozvánku som nedostal, keď také 

niečo organizuje obec bolo by vhodné pozvať aj poslancov. 

Stretnutie speváckych súborov okresu Komárno – 20.október 2017 – kto to organizoval?, tiež 

som nedostal pozvánku. 

Výročia sobášov – 21. október 2017- my sme to organizovali?, nedostal som pozvánku. 

Vysvätenie nových vín- tam som pozvánku dostal, som členom vinárov. 

Zaujímavo sa tu dejú veci, prosím písomne opraviť tento materiál. 

 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2018     

Ing. D. Ďuriš – hlavný kontrolór zhrnul plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2018 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2018 je prílohou č.2 zápisnice. 



 

Ing. T. Gyarmati – kontrola daňových priznaní a daní z nehnuteľností, bude vykonávať túto 

kontrolu  hlavný kontrolór v januári budúceho roka, vykonával túto kontrolu aj v januári tohto 

roka? 

Ing. D. Ďuriš – nie nerobil som nakoľko som v pracovnom pomere od januára tohto roka, na 

úrade som od 02.januára 2017 

Ing. T. Gyarmati – nemohli ste začať v januári s touto dôležitou kontrolou? 

Ing. D. Ďuriš – pravdaže som nemohol, práve preto som si pripravil podklady k tomu, aby som 

mal o tom prehľad 

Ing. T. Gyarmati – hlavný kontrolór by si mohol urobiť tento prehľad už vtedy keď prišiel na 

úradu pracovať 

Máte na úrade takú referentku, ktorá má na starosti dane a pozemky?  

T. Hamran – áno je taká referentka, je to Bc. Erika Szabatková 

Ing. T. Gyarmati – pravdepodobne si referentka robí svoju robotu, tak ju by mal kontrolovať 

hlavný kontrolór, napriek tomu sa dozvedám, že hlavný kontrolór pripravuje prehľady 

poľnohospodárskej komisie a robí ďalšie podobné veci, namiesto toho by mohol vykonávať 

kontroly prác jednotlivých referentiek na úrade 

Som veľmi zvedavý, čo zistí pri kontrole daňových priznaní a daní z nehnuteľností budúci rok. 

Ďalej vo februári má naplánované kontrolu uznesení OZ. 

V prípade ak hlavný kontrolór bude kontrolovať uznesenia tak, ako to je v materiály, ktorí sme 

dostali na minulom zasadnutí, tak to nemá vôbec zmysel, pretože uznesenia sú uvedené 

v zápisnici aj v uzneseniach OZ, radšej by  mal kontrolovať či sú prijaté uznesenia v poriadku, 

pretože na minulom zasadnutí sme museli zrušiť dve uznesenia. 

Ing. D. Ďuriš – chcel by som Vás doplniť p. poslanec, pri tej kontrole bude ešte doplnené, 

kontrola dochádzky, kontrola účasti na zastupiteľstvách a kontrola hlasovania, pretože pri 

väčšine uznesení vy nehlasujete , takže aj to bude obsahovať môj zápis pri kontrole vo februári 

budúceho roka. 

Ing. T. Gyarmati – ďalej kontrola nájomných zmlúv na prenájom obecnej pôdy, je naplánovaná 

na máj budúceho roka, tento rok prečo nerobil hlavný kontrolór takúto kontrolu? 

Ing. D. Ďuriš – kontrola sa robila aj tento rok, je o tom aj zápis, k týmto kontrolám sa budeme 

musieť vracať každoročne, preto táto kontrola je naplánovaná aj na budúci rok 

Ing. T. Gyarmati – ja netvrdím, že hlavný kontrolór nemá prehľad o nájomných zmluvách, ale 

prečo si robí o tom zápis keď taký materiál my ako poslanci nedostaneme a prečo nás o takomto 

prehľade neinformuje? 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 2/2017 v znení OZ berie na vedomie 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2018     

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

Prítomní:  7  za: 6  proti: 0    zdržal sa: 1 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 454/2017. 

 

7. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

 

 Komisia výstavby, životného prostredia a rozvoja obce– 
Ing. J. Majtán predseda  komisie informoval o  prejednaných žiadostiach na komisii: 

 

Wisper, s.r.o. -spoločnosť  žiada o prenájom konzol verejného osvetlenia za účelom osadenia 

optického kábla na poskytovanie telekomunikačných služieb na území obce.    

Optické káble by boli vedené vzduchom medzi stĺpmi/konzolami. Inštaláciu optických  

 káblov zabezpečí spoločnosť Wisper na vlastné náklady.  

Ing. J. Jobbágy – starosta obce udelil slovo konateľom spoločnosti Wisper, aby sa k vyjadrili 

k svojej podanej žiadosti 

Konateľ spol. Wisper – jedná sa o konzoly, pričom stĺpy sú väčšinou elektrikárske 



 

 Ing. J. Jobbágy – na konzoly chcete osadiť optické káble, ale tie stĺpy nie sú obecné, obec 

nemôže dať na osadenie povolenie 

Chcel by som sa spýtať či ste jednali s elektrárňou? 

Konateľ spol. Wisper – konzoly by práveže mali byť vaše, ale s elektrárňou sme ešte 

nekonzultovali 

Funguje to tak, keďže konzoly sú na území obce, kde sú osadené napríklad aj verejný rozhlas, 

že na to by sa mohli osadiť tie káble, vo väčšine miest to tak funguje.  

Ďalšou variantou by mohlo byť, že by sme si my osadili vlastné stĺpy.  

Ing. J. Majtán – je potrebné zistiť či tie konzoly naozaj patri obci, alebo vlastne komu patria 

a či elektrárne dajú povolenie na osadenie takýchto káblov 

T. Hamran – Išlo by to cez Hlavnú ulicu? Povolili elektrárne takéto osadenie aj v iných obciach? 

Konateľ spol. Wisper – nie, ale cez každú ulicu 

Áno samozrejme realizovali sme takéto osadenie aj v iných obciach. 

Ing. J. Jobbágy – podľa môjho názoru vyžiadajte si povolenie z elektrární a až potom môžeme 

o tomto jednať 

Konateľ spol. Wisper – v poriadku, tak to budeme tak riešiť 

 

Ing. T. Horváthová – chcela by som, aby sme začali so schválením cien a aj zrušením uznesenia, 

pretože komisia výstavby bude mať tiež vo svojich žiadostiach návrhy, pri ktorých je potrebné 

schváliť cenu predaja pozemkov 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 21/2017 v znení OZ ruší uznesenie 

schválené na 29. zasadnutia OZ dňa 08.06.2017: 

 uznesenie č. 393/2017 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 6  proti: 0  zdržal sa: 0 1poslanec mimo miestnosti 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 462/2017. 

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 22/2017 v znení OZ schvaľuje 

návrh cien na predaj a prenájom pozemkov vo vlastníctve obce Svätý Peter ( príloha č. 3) 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 6  proti: 0  zdržal sa: 0 1poslanec mimo miestnosti 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 463/2017. 

 

Ing. J. Majtán pokračoval prejednanými žiadosťami:  

  Žiadosť o pridelenie obecného nájomného bytu do prenájmu prišli od menovaných: 

1. Eva Musaj, Severná 40a, Svätý Peter                                                    

2. Matylda Sárköziová, Malá 108, Svätý Peter                                         

3. Denisa Hajabácsová, Hlavná 75, Svätý Peter                                        

4. Sabina Ižáková, č. 97, Neded                                                                           

Komisia navrhuje, aby hore uvedení žiadatelia boli vedení v evidencii o pridelenie nájomných 

bytov do konca r. 2017.  

 

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 3/2017 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 455/2017. 

 



 

Žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti – stavebného pozemku za účelom výstavby       

       rodinného domu prišla od menovaných: 

 1. Klaudia Pintérová, Hurbanovská 13, Svätý Peter                              

2. Lívia Mechurová, T.G.Masaryka 30, Nové Zámky                          

3. Anita Bothová a Norbert Szlama,  ul. K. Harmosa, Nová Stráž      

 Komisia jednohlasne navrhuje viesť žiadosť v evidencii.  

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 4/2017 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 456/2017. 

 

Andrea Lörincová, Široká 1231/48D, Svätý Peter,- výpoveď nájomnej zmluvy na obecný 

byt, výpoveď podaná 20.09.2017 na byt na ul. Široká 1231/48D, Svätý Peter s trojmesačnou 

výpovednou lehotou.  

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 5/2017 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 457/2017. 

 

Ing. J. Majtán - komisia navrhuje, aby uvoľnený byt na ul. Široká 48D bol pridelený Viktórii 

Uzsákovej, Hlavná 129, Pribeta.  

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 6/2017 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 458/2017. 

 

Reformovaná kresťanská cirkev  - cirkevný zbor Svätý Peter – opätovne  žiada      

 o zámenu a odkúpenie častí z pozemku parcely č. 595/1, ktoré sú vo vlastníctve Obce   

 Svätý Peter.  

 Uznesením č. 388/2017 zo dňa 08.06.207 jej bol schválený odpredaj nehnuteľností  

 v celkovej výmere 278 m2 avšak po zvážení cirkev podala novú žiadosť a to: nakoľko  

 majitelia pozemku reg. „C“ č. 806 cirkvi darovali pozemok vo výmere 194 m2, kde   

 vlastníkom druhej polovice pozemku vo výmere 194 m2 je obec, chcú darovaný pozemok  

 zameniť za pozemok, ktorý pôvodne chceli odkúpiť od obce. Zvyšnú časť, t.j. 84 m2   

 pôvodne mali záujem odkúpiť od obce. V žiadosti zo dňa 23.10.2017 majú záujem    

 zameniť aj parcelu 707/2 vo výmere 38 m2 vedenú na LV č. 1246 – jedná sa o plochu pod  

 Domom smútku. To znamená, že po zámene vyššie uvedených pozemkov majú záujem  

 o odkúpenie zvyšnej - zostatkovej časti pozemku p.č. 595/1 o rozlohe 46 m2.  

Ing. T. Horváthová – navrhované uznesenie k tejto žiadosti nie je, pretože darovaný pozemok 

cirkev ešte nemá na liste vlastníctva  

A.Szabolcsová referentka OcÚ – reformovaná cirkev zatiaľ nemôže zameniť pozemok, kým 

nemá vo vlastníctve darovaný pozemok, bolo to vysvetlené aj p. Kocsisovi 

Ing. J. Majtán – cirkev by mala záujem okrem výmeny  odkúpiť aj 46m2 pozemku 

A.Szabolcsová referentka OcÚ – jedná sa  o tú parc. č. 806, ktorá bola darovaná cirkvi vo 

výmere 194m2  

Okrem toho majú záujem zameniť pozemok pod domom smútku 38m2, čiže po výpočte sa 

jedná o 46m2, ktorý by chcela cirkev odkúpiť od obce, ostatné by chceli zameniť 

Ing. D. Ďuriš – chcel by som Vás informovať, že tá parcela, ktorú chce cirkev zameniť vo 

výmere 194m2 – parc.č. 806, je to parcela zaradená medzi jednotlivými parcelami, medzi 



 

susedmi Lengyelovými a Kocsis A., chcem poukázať na to či sa nedostaneme k tomu, že obec 

nebude mať prístup na tento pozemok 

Možná by bolo vhodné zameniť s cirkvou pozemok pod domom smútku vo výmere 38m2, 

potom by celý pozemok pod domom smútku bol obecným majetkom 

Ing. J. Jobbágy – bolo by potrebné  vyjsť na tvaromiestnu obhliadku pri bývalej škôlke, aby 

nám umožnili vstup na zadné parcely, aby nám dali 5m prístupovú cestu a keby sme tam mali 

na tie parcely prístup boli by voľné pozemky na výstavbu rodinných domov 

Ing. J. Majtán – p.Szabolcsová by mohla zavolať na obecný úrad p. Kocsis L. a vysvetliť mu 

naše podmienky a dohodnúť sa na kompromise 

T. Hamran – bolo by potrebné zistiť či nie je ťarcha na rodinnom dome na ul .Poľná 18, a keď 

nie osloviť vlastníka či by nemal záujem o odpredaj, bolo by to dobré riešenie na výstavbu 

nových rodinných domov 

A.Bálintová – majiteľ toho domu nemá záujem o odpredaj, už som sa ho na to pýtala viackrát 

K. Bršťák – keď majiteľ nemá záujem odpredať pozemok, tak nech ho obec vyzve, aby si 

pozemok udržiaval  v čistote, a či nemá záujem obci odpredať jeho pozemok 

Ing. J. Jobbágy – na obecný úrad bol zavolaný p. majiteľ tohto rodinného domu, vyjadril sa, že 

zatiaľ nemá záujem odpredať ten pozemok s domom, ale sľúbil ak si to rozmyslí, že osloví 

s ponukou obec 

Ing. J. Majtán – po osobnej prehliadke navrhujeme, aby sa cirkev dohodla o zámene pozemkov 

Ing. J. Jobbágy – komisia výstavby by sa mohla zaoberať aj stým ako by mohla pri bývalej 

škôlke byť prístupová cesta 

Na tvaromiestnu obhliadku pôjdu poslanci: Ing. J. Majtán, K. Bršťák, T. Hamran  

 

 

Peter Vida, Mierová 112/2, Svätý Peter - žiada umiestnenie dopravného zrkadla na     

križovatke ul. Mierová a Mudroňovská cesta, nakoľko je zlá viditeľnosť v križovatke   

a križovatka je tým pádom životu ohrozujúca 

Komisia navrhuje žiadosti vyhovieť a súčasne navrhuje takéto dopravné zrkadlo namontovať 

aj na ul. Pivničnú v križovatke s ul. Novou, kde je tiež podobná situácia. 

K. Bršťák – to môžeme my ako obec riešiť? 

Ing. J. Jobbágy – áno môžeme 

Dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 7/2017 

Prítomní: 7        za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 459/2017. 

 

 

Erika Répášová, Školská 26, Svätý Peter – žiada o výmenu kúpeľňového okna na obecnom 

nájomnom byte na ul. Mierová 113/1D, ktoré je v dezolátnom stave. 

K. Bršťák – prejednávala to aj komisia pre rozpočet a správu obecného majetku a navrhuje, aby 

menovaná na vlastné náklady dala opraviť- zamaľovať okno a faktúru priniesla na obecný úrad, 

ktorá sa jej preplatí 

T. Hamran – podľa môjho názoru by bolo lacnejšie a jednoduchšie kúpiť nové okno 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 8/2017 v znení OZ bod A/neschvaľuje 

výmenu kúpeľňového okna na obecnom nájomnom byte na ul. Mierová 113/1D pre Eriku 

Répášovú, bytom Mierová 113/1D, Svätý Peter 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 5  proti: 0  zdržal sa: 2 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 460/2017, bod A/. 

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 8/2017 v znení OZ bod B/ súhlasí 

aby menovaná na vlastné náklady dala opraviť- zamaľovať okno a faktúru priniesla na obecný 

úrad, ktorá sa jej preplatí v hodnote 20€  



 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 5  proti: 0  zdržal sa: 2 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 455/2017, bod B/. 

 

Ing. T. Gyarmati – prosím uviesť zodpovednú osobu 

Ing. J. Jobbágy – predseda stavebnej komisie 

Ing. T. Gyarmati – pýtam sa preto, lebo nie sú uvedené pri uzneseniach kto je zodpovedný za 

to uznesenie a nie je uvedený ani termín 

Ing. J. Jobbágy – zodpovedný je predseda stavebnej komisie a termín je do konca roka 2017 

Ing. T. Gyarmati – prosím, aby pri každom uznesení bolo vyznačené kto je zodpovedný 

 

 

MirMark s.r.o.,  - spoločnosť žiada o odkúpenie časti obecného pozemku parcely č. 2299/2 

vedenej na LV 1582 v k.ú. Svätý Peter. Jedná sa o novovytvorenú parcelu na základe 

geometrického  plánu č. 35974672-167/2017 - pracovná verzia, bod č. 4 /príloha/. Jedná sa 

o rozlohu 40 m2.  Spoločnosť má zároveň záujem o zámenu 48 m2 z pozemku, ktorý sa 

nachádza na p.č.2299/2 – bod č. 3 na predloženom geometrickom pláne a je vo vlastníctve obce, 

s pozemkom nachádzajúcim sa na parcele č. 2299/1 – bod č. 1 na predloženom geometrickom 

pláne, ktorý je vo výlučnom vlastníctve  žiadateľa, a ktorý je priľahlým pozemkom k pozemku 

obce. Spoločnosť má záujem o rozšírenie svojej prevádzky z dôvodu  zmeny zákona 

o výherných hracích prístrojoch, chce zrealizovať od 01.01.2018 herňu, kde sa podľa zákona 

má nachádzať 12 hracích prístrojov resp. videohier a pod.. 

Komisia navrhuje, aby sa poslanci OZ vyjadrili k skutočnosti, že v obci sa budú nachádzať 

herne, v počte 2 ks. 

K. Bršťák – ja nesúhlasím s výhernými automatmi 

A. Bocska- môže sa to zakázať? 

K. Bršťák – môže obec vydať VZN  (všeobecne záväzné nariadenie) 

Ing. T. Horváthová – majú záujem meniť pozemok aj kupovať od obce 

Ing. J. Jobbágy – niekoľko metrov od tejto budovy sú obecné nájomné byty 

T. Hamran – ako chcú vymeniť ten pozemok? 

A. Szabolcsová referentka OcÚ – momentálne pozemky majú v tvare L a po zámene by to bolo 

hranaté, v takom celku, vymeniť chcú tvar L 

Ing. D. Ďuriš – v právomoci OZ je schváliť VZN o zákaze prevádzkovania niektorých 

hazardných hier na území obce 

Ing. J. Majtán – je to dilema či takéto automaty povoliť alebo nie 

A. Szabolcsová referentka OcÚ – od roku 2018 vychádza nový zákon, ktorý už nepovolí 2-3 

hracie automaty , môžu byť len herne, kde môže byť najmenej 12 automatov na jednom miestne 

Ing. J. Jobbágy – ľudia v okolí tohto pohostinstva už povedali, ak sa na tom miestne zriadi 

herňa, že v tom momente píšu petíciu 

Ing. T. Horváthová – komisia pre rozpočet a správu obecného majetku sa tiež zaoberala s touto 

žiadosťou, od spoločnosti sa medzičasom zistilo či by mali záujem o odpredaj a zámenu 

pozemku aj v tom prípade ak by sa im nepovolilo zriadenie herne 

Do návrhov na uznesenia sa dal návrh na odkúpenie obidvoch pozemkov. 

Ing. J. Jobbágy – v prípade ak obec predá žiadané pozemky, tak budú mať voľnú ruku, pretože 

pri stavebnom povolení si už nemusia vyžiadať povolenie od susedov susedných parciel 

T. Hamran – pohostinstvo by sa kadiaľ rozširovalo?, smerom k nájomným bytom? 

A. Szabolcsová referentka OcÚ – áno, smerom k bytom 

T. Hamran – zamietnutie žiadosti treba odôvodniť, že sa odpredaj nepovoľuje nakoľko 

v blízkosti pohostinstva sú nájomné byty 



 

Ing. T. Horváthová – Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje odpredaj pozemku vo výmere 40 m2 

a neschvaľuje zámenu pozemku vo výmere 48 m2 pre spoločnosť MirMark, s.r.o. 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie návrh na neschválenie odpredaja a zámeny pozemku 

Prítomní: 7        za: 6  proti: 0  zdržal sa: 0   1 poslanec mimo miestnosti 

 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 470/2017. 

 

Cintie Šárköziovej, Nová 2, Svätý Peter - na predošlom zastupiteľstve bolo schválené 

uznesenie o odkúpení vráteného stavebného pozemku,  jedná sa o nehnuteľnosť parc. reg. „C“ 

č.  2071/80 o výmere 1000m2, orná pôda. Odkúpenie ako aj prepis na katastrálnom úrade sa 

uskutočnil, vlastníkom hore menovanej nehnuteľnosti je obec.  

Komisia jednohlasne navrhuje odpredať vrátený pozemok Gáborovi Cserimu, Hlavná 132, 

991 26  Nenince a manž. Mgr. Márii Cseriovej, Malá Čalomija 96, 991 08  Lesenice za 

schválenú sumu 5 €/m2.                                                   

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 10/2017  

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 6  proti: 0  zdržal sa: 0  1 poslanec mimo miestnosti 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 461/2017. 

 

Ing. J. Majtán - komisia sa zaoberala aj otázkou asfaltovania štátnych a miestnych komunikácií. 

Komisia navrhuje okamžitú realizáciu opravy cesty a zaasfaltovania ul. Rozmarínovej od 

odbočky z ul. Hlavná /most/ k šachte v strede cesty, nakoľko táto časť miestnej komunikácie je 

v kritickom stave. 

Ing. J. Jobbágy – mal som jednanie s firmou Cesty Nitra, a.s. 

Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo z RF 50 000€ na asfaltovanie ciest, podľa uznesenia boli 

určené m2, ďalej m2/€, s hrúbkou 4cm, na ktoré sa vypísala aj objednávka 

Cesty Nitra povedali, že ul. Poľná bola vo veľmi zlom stave a preto tam dali viac asfaltu než 

4cm a smerom hore na Cintorínsku tiež dali viac asfaltu.  

Mala nás firma pri uskutočňovaní týchto prác zavolať na obhliadku, že plánujú dať na niektoré 

ulice viac asfaltu ako je napísané v objednávke, ale toto oni neurobili. Žiadajú si od nás o 7,500€ 

viac nakoľko použili viac asfaltu. Povedal som im, že o žiadne navýšenie nemôže byť reč.  My 

sme nežiadali, aby dali viac asfaltu, mali sa držať objednávky. 

Starosta obce prečítal list od firmy Cesty Nitra, kde obec žiadajú o vystavenie objednávky 

v celkovej cene 4 564 bez DPH= 5 476 s DPH. 

Odsúhlasených je 50 000€, nechala sa tam rezerva,  nakoľko objednávka bola vystavená na 44 

523€ s DPH. Rezerva 5 476€ sa nechala práve z toho dôvodu, ak by boli potrebné nejaké opravy 

v uliciach a práve z toho by sa to mohlo vyplatiť- zrealizovať.  

Ing. T. Gyarmati – čo navrhuješ p. starosta? 

Ing. J. Jobbágy – v katastrofálnom stave sú ul. Rozmarínová a časť Malej 

Ing. T. Gyarmati – ul. Dolná, nie je v katastrofálnom stave? 

A.Bálintová – nikto nežiadal od firmy, aby asfaltovali na cesty väčšiu hrúbku asfaltu nech bola 

uvedená v objednávke, tak nech teraz z asfaltujú chýbajúce ulice 

Ing. J. Jobbágy – tie cesty, ktoré už spravili by sme im vyplatili a s tým by sme s touto firmou 

skončili a tie dve zvyšné ulice by urobila iná firma 

Dávam na hlasovanie, aby sa firme Cesty Nitra, a.s. vyplatili peniaze vo  výške 5 476€ za naviac 

vykonaných prác?  

Prítomní: 7        za: 0  proti: 7  zdržal sa: 0 

Návrh na uznesenie neprešiel! 

T. Hamran- navrhujem, aby ostatné práce ohľadne asfaltovania nerobila táto firma 

Na konci ul. Pivničná vôbec nie je asfalt, čo s tým? 

Ing. J. Jobbágy – chcel by som sa spýtať rezerva peňazí vo výške 5 476€ môžeme použiť na 

asfaltovanie Rozmarínovej ulice? 



 

Ing. T. Gyarmati – na Pivničnej ul. asfalt od Hlavnej ul. až po tvoju pivnicu, koľko stála? 

Ing. J. Jobbágy – to spravila firma TuCon, za to sme neplatili 

Ing. J. Jobbágy – v obci je viacero úsekov, ktoré by bolo potrebné asfaltovať, ul. Dolná je 

v zlom stave, na konci ul.Pivničná 

Navrhujem aby sme dali voľnú ruku p. starostovi ohľadne asfaltovanie, kde bude potrebné 

minúť tú rezervu. 

T. Hamran- navrhujem, aby sa asfaltoval koniec Pivničnej ul., tam ešte vôbec nebolo 

asfaltované 

Ing. J. Majtán – pripájam sa k názoru p. Hamrana, z tej rezervy by sa mohlo asfaltovať na konci 

ul. Pivničná 

Ing. J. Jobbágy – navrhujem, aby sa s touto problematikou asfaltovania zaoberala komisia 

výstavby 

Ing. T. Gyarmati – betónový základ nevieme urobiť z vlastnej sily a potom by sa natiahol asfalt? 

Na list od firmy Cesty Nitra, by bolo potrebné okamžite zareagovať, aby zastavili práce. 

Ing. J. Nemcsicsová – nie je také jednoduché zrušiť objednávku lebo na základe verejného  

obstarávania sme si vyžiadali cenové ponuky na určité množstvo práce, neviem či z právneho 

hľadiska nie je to napadnuteľné , ak teraz zastavíme práce 

Ing. T. Gyarmati – to neexistuje, aby sme platili firmy za viac urobenej práce, ktorú sme 

neobjednali, preto máme právnikov, ktorý by vedeli na to hneď reagovať 

Ing. J. Jobbágy – napíše sa firme list či sú za dohodnutú sumu urobiť ešte dve zvyšné ulice 

podľa objednávky, určíme termín napr. do dvoch týždňov 

Ing. T. Gyarmati – napísať im, že chceme potom pokračovať aj s ďalšími ulicami 

Navrhované uznesenie č. 10/2017, tam sa nepredáva pozemok do bezpodielového 

spoluvlastníctva manželov? Prečo je uvedené, že pol na pol sa predáva 

A. Szabolcsová referentka OcÚ – uznesenie treba iba opraviť jedná sa o bezpodielové 

spoluvlastníctvo manželov 

 

 

 Komisia kultúry a športu – 

predseda komisie J. Badala informoval prítomných o zasadnutí komisie  

Hlavnými bodmi zasadnutia komisie boli prejednané došlé žiadosti za účelom obsadenia 

kultúrneho domu,  

Projekt SFZ,, podpora rekonštrukcie a výstavby futbalovej infraštruktúry“ bol vybraný medzi 

finančne podporené projekty, ešte sa nepodpísala zmluva  zatiaľ sa financie nemôžu čerpať.  

Ďalej p. riaditeľ RNDr. Bukovszky navrhol, aby sa na futbalové zápasy dali zakúpiť 

permanentky    ( na jednu sezónu) , bude sa na tom pracovať aby sa už na jarnú sezónu dali 

zakúpiť takéto permanentky. 

Ing. J. Jobbágy – permanentky nech sú na meno 

 

A.Bocska – chcel by som požiadať aby sa teraz prejednala žiadosť OŠK Svätý Peter, nakoľko 

budem musieť odísť do práce 

K. Bršťák – komisia pre rozpočet a správu obecného majetku sa zaoberala  so žiadosťou OŠK 

Svätý Peter, ktorý žiadajú o navýšenie príspevku o 3 000€, z dôvodu, že slovenský futbalový 

zväz zvýšilo platby rozhodcom a súčasný príspevok to už nepokryje. Predseda komisie 

navrhuje, aby sa z výdavkov školstva presunuli peniaze pre OŠK Svätý Peter, nakoľko futbal 

hrajú aj žiaci základných škôl, ale súčasne žiada aby bolo predložené vyúčtovanie doteraz 

poskytnutých finančných prostriedkov. 

Chcel by som poprosiť účtovníčku Ing. Nemcsicsová, aby sa k tomuto vyjadrila, pretože už aj 

mňa kritizovali, že chceme zobrať peniaze zo školstva. 

A.Bocska – poprosil by som o vysvetlenie, pretože to takto nebude dobre 



 

Ing. J. Nemcsicsová - vzhľadom nato, že rozpočet obce treba sledovať v celku a financie máme 

dosť na tesno, ja som pripravila návrh zmeny rozpočtu (materiál k navrhovanému uzneseniu . 

30/2017), 

 V materiály je zapracovaný príspevok pre OŠK- navýšenie o 3 000€, keďže sú tam aj iné 

navýšenia výdavkov, tak tie sa presunuli čiastočne z kapitoly školstva, kde bola naplánovaná 

výmena strechy a okien na budove školskej jedálne vo výške 10 000€, ale to už v tomto roku 

určite nebude realizované. 

Ďalej tam boli naplánované financie na prípravu učební, kde máme podanú žiadosť o príspevok 

na polytechnické dielne, tam bola maľovka a drobné opravy, boli tam výdavky plánované vo 

výške     5 000€, tiež to nebude realizované v tomto roku. 

Ing. J. Majtán – prečo sa chcú zobrať financie zase zo školstva? 

Ing. T. Gyarmati – prečo nebola realizovaná tá strecha, keď na to boli odsúhlasené financie? 

V rozpočte je teraz vykázané 0% čerpanie pri položkách ako: služby občanom, bezpečnosť 

a poriadok v obci, vzdelávanie. Sú v rozpočte naplánované ale čerpané nie, prečo? 

Rezervný fond sa dal čerpať do konca augusta, na stavebné účely by sa mohlo čerpať z RF 

a v rozpočtu obce by zostalo na navýšenie financií pre OŠK. 

Naozaj to nevyznie dobre ak sa chcú presunúť peniaze zo školstva, ktoré boli naplánované, pri 

tomto návrhu sa budem zdržiavať. Čiže mojou otázkou je prečo sa nevymieňali okná a prečo 

sa neurobila strecha, ak to v rozpočte je naplánované? 

Ing. J. Jobbágy – projekt na to je už vypracovaný, žiadosť sa podala, z dotknutého orgánu sme 

boli vyzvaný zatiaľ na doplnenie určitých dokladov, ťahá sa to ale nevieme dokedy. Projekt je 

schválený len zatiaľ čakáme. 

Ing. J. Nemcsicsová – chcela by som k tomu doplniť toľko, že tých 10 000€ bolo do rozpočtu 

naplánovaných ešte v januári, vtedy to bolo tak, že sa to bude realizovať z vlastných zdrojov, 

ale medzi tým vyšla výzva a mohli sme podať žiadosť o nenávratný finančný príspevok a teraz 

sa čaká na odpoveď. 

Budúci rok sa tie peniaze môžu znova naplánovať, ak by sme dostali odpoveď, že nedostaneme  

finančný príspevok. 

Chcela by som ešte podotknúť, že teraz sa vymieňal kotol v budove bývalej škôlky, tam sme 

zase navýšili financie pre školstvo a nebolo to naplánované. 

Ing. J. Jobbágy – všestranne pomáhame škole 

Ing. T. Gyarmati – ako to je teraz s tým rezervným fondom? 

K. Bršťák – po 31. auguste sa nemôže čerpať z rezervného fondu 

Ing. J. Nemcsicsová – podľa zákona o rozpočtových pravidlách účtovníctva územnej 

samosprávy, nemôžu sa robiť také zmeny rozpočtu, ktoré by zvyšovali schodok rozpočtu 

Čerpanie RF navyšuje schodok rozpočtu, keďže ide o finančnú operáciu, ktorá sa v zmysle 

metodiky nezapočíta do príjmov. Je to príjem, ale nezapočítava sa tam. 

Ing. T. Gyarmati – na takéto veci si treba dávať pozor počas roka 

K. Bršťák – účtovníčka nás vždy upozorňovala, že do toho termínu čo plánujeme z RF čerpať 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 27/2017 o schválení navýšenia 

príspevku pre OŠK Svätý Peter 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 7        za: 6  proti: 0  zdržal sa: 1 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 468/2017. 

 

 

 Poľnohospodárska komisia 

Ing T. Hamran – informoval o prejednaných bodoch komisie 

Komisia prejednala viac žiadostí, ktoré sa hlavne týkajú odpredaja alebo prenájmu obecných 

pozemkov 

 

19:23 hod. poslanec Attila Bocska opustil zasadaciu miestnosť 



 

Celkový počet prítomných poslancov je 6. 

 

Monika Murcinová a Štefan Oršolik, Budovateľská 8, Sv. Peter– Žiadosť o odkúpenie 

pozemkov ktoré dlhodobo užívajú: 

-vinica  na parc. č. 6252  vo výmere 489m2/ za 5€/ m2 , 

-ostatná plocha na  parc. č. 6253 vo výmere 44m2/ za 5€/ m2 . 

T. Hamran- majú záujem odkúpiť pozemok pod ich pivnicou a pozemok za pivnicou 

Ing. T. Gyarmati – ja ešte stále nevidím to VZN o prenájme a predaja pozemkov v obci Svätý 

Peter, ktoré bolo už 2krát sľúbené, ja naďalej nebudem o týchto návrhoch hlasovať 

Majú nájomnú zmluvu?, pretože sa píše, že sú dlhodobými užívateľmi predmetných 

nehnuteľností. 

Prosím si číslo nájomnej zmluvy. 

T. Hamran- nájomné zmluvy nie sú 

Ing. D. Ďuriš- títo vlastníci určite neplatili obci 

Ing. T. Gyarmati – tak ako môže byť niekto dlhodobým užívateľom, keď nemá ani nájomnú 

zmluvu 

T. Hamran- vieme že sú dlhodobými užívateľmi, je to vlastne jeho 

Ing. T. Gyarmati – kataster to zapíše? 

T. Hamran- kataster sa nebude pýtať, kto bol dlhodobým užívateľom 

Ing. T. Gyarmati – v návrhoch sa píše, že na základe toho sa žiadateľovi predáva nehnuteľnosť, 

lebo je dlhodobým užívateľom 

T. Hamran- nájomnú zmluvu nemal doteraz nikto v záhradkárskych oblastiach obci Svätý Peter 

Ing. T. Gyarmati – tak teraz je to v poriadku, že je už rok po ukončení pozemkových úprav 

a nemá nikto nájomnú zmluvu? 

T. Hamran- teraz si to vybavuje každý, nikto a nemôže prinútiť k tomu, aby si to vybavoval  

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie o odpredaji 

Prítomní: 6        za: 4  proti: 0  zdržal sa:  2 nehlasovali 

Návrh na zámer neprešiel! 

 

Ing. T. Garmati – ďalšia vec je, že dobre vieme, že rozpočet obce sa má schváliť do konca 

príslušného roka a ešte aj iné dôležité veci by mali byť ku koncu roka schválené a predsa to nie 

je pripravené na dnešné zasadnutie OZ 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 11/ 2017 

Prítomní: 6        za: 5  proti: 0  zdržal sa: 0 1 poslanec nehlasoval 

Návrh na zámer neprešiel! 

 

Poľovnícke združenie Chotín -  Žiadosť o schválenie súhlasu používania obecných pozemkov 

Svätý Peter v poľovnom revíri Chotín 

Poľovnícke združenie Chotín žiada  o schválenie súhlasu používania obecných pozemkov na 

poľovné účely. Jedná sa o nasledovné parcely: 

parc. č. 5490/2 výmera 17 557 m2druh orná pôda 

parc. č. 5490/1 výmera  2 683 m2 druh orná pôda 

Ing. J. Jobbágy – komisia neodporučila za prenájom cenu, tak sa žiadosť presúva na ďalšie 

zasadnutie OZ 

 

 Komisia pre rozpočet a správu obecného majetku– K. Bršťák predseda komisie 

informoval  

prítomných o zasadnutí komisie 



 

Komisia prejednávala havarijnú situáciu plynových kotlov v budove MŠ – dnes ŠKD, komisia 

doporučila súhlasiť s vyčlenením financií vo výške  1 100€ na výmenu kotlov. 

Výmena kotlov už prebehla, nakoľko sa jednalo o havarijnú situáciu. 

Ďalšími bodmi programu zasadnutia komisie bol rozpočet obce k 30.06.2017 a zmeny rozpočtu. 

 

Reformovaná kresťanská cirkev- cirkevný zbor Svätý Peter – žiadosť o finančný príspevok 

vo výške  1 500€ na výmenu vchodových dverí v reformovanom kostole. 

Komisia nedoporučuje schváliť finančný príspevok  z rozpočtu obce.  

Miestna organizácia Slovenský červený kríž – žiadosť o navýšenie dotácie z rozpočtu obce 

na rok 2017 o 100€, nakoľko tento rok má výnimočného darcu krvi Dóczé Bálinta, ktorý bude 

obdarený diamantovou Janského plaketou. Miestna organizácia by ho rada obdarila vecnou 

cenou v hodnote 100€. 

KpRaSOM navrhuje, aby ocenenie zakúpila obec a Dóczé Bálinta ocenil starosta obce. 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie č. 26/ 2017 v znení OZ súhlasí, 

aby sa 

poskytnutie finančného príspevku z rozpočtu obce pre Reformovanú kresťanskú cirkev- 

cirkevný zbor Svätý Peter, Malá 29, Svätý Peter presunula na rok 2018 

Prítomní: 6        za: 4  proti: 0  zdržal sa: 2  

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 467/2017. 

 

K.Bršťák - z Okresnej prokuratúry Komárno prišlo dožiadanie na previerku stavu zákonnosti 

v postupe a rozhodovaní Obecnej polície vo Svätom Petri pri vykonávaní pôsobnosti 

vyplývajúcej zo zákona o priestupkoch a zo zákona o obecnej polície 

Okresná prokurátorka bola dňa 19.10.2017 na kontrole na obecnom úrade, kedy skontrolovala 

vyžiadanú dokumentáciu obecnej polície. Zatiaľ obecný úrad neobdržal správu o vykonaní 

kontroly. 

Ing. T. Gyarmati – prokuratúra čo chcela kontrolovať? 

Mgr. G. Lénárt – činnosť obecnej polície 

Ing. T. Gyarmati – ďalej v zápisnici komisie sa píše, že účtovníčka informovala komisiu, že 

v rozpočte obce nie sú zapracované výdavky ako: 

- Vypracovanie žiadosti o NFP na prestavbu Hasičskej zbrojnice 

- Havarijná situácia plynových kotlov v budove bývalej MŠ ( ŠKD) 

- Kanalizačné prípojky obecných nehnuteľností 

- Údržba kamerového systému 

- Preddavky za spotrebu elektrickej energie v čerpacích staniciach 

- Vybudovanie – oprava chodníka na ul. Hlavná 

- Valorizácia platu starostu obce 

Chcel by som sa spýtať čo je to vybudovanie chodníku na ul. Hlavná? 

K. Bršťák – je to ten chodník, ktorý sa robil od obchodu Market až po kvetinárstvo 

Ing. T. Gyarmati – vy ste to schvaľovali? 

Ing. J. Jobbágy – cena nákupu zámkovej dlažby bola odsúhlasená, ale o 1000€ sa cena zvýšila 

oproti cenovej ponuky 

Ing. T. Gyarmati – niekto odsúhlasil, že na tom úseku treba urobiť chodník? 

 

19:46 hod. - poslanci OZ v počte 3 súhlasili s 10 min. prestávkou. 

 

Ing. T. Gyarmati – kto schválil vybudovanie chodníka, ani pred prestávkou som na to nedostal 

odpoveď 



 

Ing. J. Jobbágy – bolo to robené zmenou rozpočtu 

Ing. J. Nemcsicsová – bolo to zahrnuté v zmenách rozpočtu, ale presný dátum si nepamätám 

Ing. T. Gyarmati – vynikajúce, tak si to vyžiadam písomne 

V zápisnici je spomínaná aj valorizácia platu starostu, ako je možné, že sa na takéto veci 

zabúda? 

Ing. J. Nemcsicsová – zmenil sa zákon, a od tohto roku nemusí byť prejednávaný plat starostu 

obce zastupiteľstvom každoročne 

Ing. T. Gyarmati – a vy ste to predsa nezahrnuli do rozpočtu obce? 

Ing. J. Nemcsicsová – bude sa to riešiť presunom  

 

8. Čerpanie rozpočtu obce k 30.09.2017 

Ing. J. Jobbágy – materiál čerpanie rozpočtu obce obdržal každý 

Ing. T. Gyarmati  - sa pýtal hlavnej účtovníčky ohľadne 0% čerpaní pri kapitálových 

výdavkoch, ktoré poslancovi boli vysvetlené 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 24/2017 v znení OZ berie na vedomie 

čerpanie rozpočtu obce k 30.09.2017 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 6        za: 5  proti: 1  zdržal sa: 0 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 465/2017. 

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 23/2017 v znení OZ zmenu v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu obce k 30.09.2017 vo výške 171 201€ 

Ing. T. Gyarmati  - nedalo by sa materiály ohľadne rozpočtu obce poslať skôr? A nie rozdať 

to 5 minút pred zastupiteľstvom? 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 6        za: 5  proti: 1  zdržal sa: 0 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 464/2017. 

 

 

9. Interpelácie 

Interpelácia poslanca OZ Ing. T. Gyarmatiho na starostu obce: 

1) Prehľad o kultúrnych podujatiach opraviť a rozposlať každému poslancovi  

2) Odpovedať písomne: Kedy bude poriadok na obecnom úrade? 

3) Odpovedať písomne: Prečo  sa nezavolali na zasadnutie OZ Ing. Kovácsová a Ing. 

Szondra? 

4) Predložiť Správu o delegovaní kompetencií DHZ Svätý Peter.  

5) Predložiť zápis stavebného dozora Ing. Kubiša – ohľadne zle prebiehajúceho 

asfaltovania na ul. Podzáhradná  

6) Predložiť VZN o prenájme a predaja pozemkov v obci Svätý Peter, a zodpovedať 

písomne prečo to doposiaľ nebolo predložené na rokovanie OZ? 

7) Predloženie materiálu: Správa o kontrole nájomných zmlúv, ktorú robil hlavný 

kontrolór 

8) 855 pozemkov v obci, ktoré treba identifikovať podľa správy hlavného kontrolóra, 

žiada zaslať parcelné čísla na všetky parcely – stačí v emailovej forme 

9) 55 parciel, ktoré sú v spoluvlastníctve obce podľa správy hlavného kontrolóra, žiada 

zaslať parcelné čísla na všetky parcely – stačí v emailovej forme 



 

10)  Odpovedať písomne: V katastri obce Svätý Peter na akú časť pozemkov je platená 

daň a nájom, do príjmov obce?  

 

10.  Aktuálne otázky a diskusia 

K. Bršťák – ľudia v obci sa sťažujú na mikrofóny, že nefungujú dobre 

Ing. T. Horváthová – sú objednané ďalšie mikrofóny 

 

11. Návrhy uznesení 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 25/2017 v znení OZ neschvaľuje 

poskytnutie jednorázového príspevku pre Súkromnú základnú umeleckú školu Sylvie 

Czafrangóovej, Školská 332, Chotín 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 6        za: 4  proti: 0  zdržal sa: 2 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 466/2017. 

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 29/2017 v znení OZ schvaľuje 

zmenu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce k 31.10.2017 vo výške 18 766€ podľa 

predloženého materiálu 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 6        za: 5  proti: 0  zdržal sa: 0  1 poslanec nehlasoval 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 469/2017. 

 

Ing. T. Horváthová - prečítala navrhované uznesenie č. 30/2017 v znení OZ schvaľuje 

navýšenie v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 19 000€ podľa 

predloženého materiálu 

Ing. J. Jobbágy  -dávam na hlasovanie navrhované uznesenie 

Prítomní: 6        za: 5  proti: 0  zdržal sa: 0  1 poslanec nehlasoval 

Uznesenie OZ Svätý Peter č. 471/2017. 

 

 

12. Záver 

Nakoľko všetky body programu boli prejednané, starosta obce poďakoval všetkým 

prítomným za účasť a ukončil 32. zasadnutie Obecného zastupiteľstva .  

 

 

  Ing. Jozef Jobbágy           Ing. Terézia Horváthová 

      starosta obce                 prednostka úradu 
 

 

Zapisovateľka: Bc. Klaudia Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 22.11.2017 

 

Overovatelia zápisnice: 
Ing. T. Gyarmati    ........................................................ 

Tibor Hamran     ........................................................ 

 



 

Uznesenia z 32. zasadnutia OZ,  

konané dňa 15.11.2017 

 

 

Uznesenie č. 453/2017 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení z 31. zasadnutia OZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. J. 

Majtán, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 454/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2018     

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. J. 

Majtán,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 455/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

     aby menovaní: 

1. Eva Musaj, Severná 40A, Svätý Peter        

2. Matilda Sárköziová, Malá 108, Svätý Peter       

3. Denisa Hajabácsová, Hlavná 75, Svätý Peter       

4. Sabina Ižáková, Neded č. 97, Neded        

boli  vedení v evidencii žiadostí o pridelenie obecných nájomných bytov do konca r. 2017 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. J. 

Majtán, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  



 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 456/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby menovaní: 

1. Klaudia Pintérová, Hurbanovská 13, Svätý Peter                              

2. Lívia Mechurová, T.G.Masaryka 30, Nové Zámky                          

3. Anita Bothová a Norbert Szlama,  ul. K. Harmosa, Nová Stráž       

boli vedení v evidencii žiadostí o odkúpenie stavebného pozemku za účelom výstavby 

rodinného domu 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. J. 

Majtán, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 457/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

výpoveď nájomnej zmluvy od menovanej : 

1. Andrea Lörincová, Široká 1231/48D, Svätý Peter, výpoveď podaná 20.09.2017 na  

    byt na ul. Široká 1231/48D, Svätý Peter s trojmesačnou výpovednou lehotou.  

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. J. 

Majtán, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 458/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

 s pridelením obecného nájomného 2 izbového bytu  na ulici Široká 1231/48D Svätý Peter pre: 

Viktória Uzsáková, Hlavná 129, Pribeta. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. J. 

Majtán, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  



 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 459/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby sa vyžiadalo vyjadrenie z dopravného inšpektorátu Komárno na osadenie dopravného 

zrkadla na križovatke ul. Mierová a Mudroňovská cesta a na ul. Pivničná v križovatke s ul. 

Novou 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. J. 

Majtán, Ing. T. Gyarmati 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 460/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/neschvaľuje 

výmenu kúpeľňového okna na obecnom nájomnom byte na ul. Mierová 113/1D pre Eriku 

Répášovú, bytom Mierová 113/1D, Svätý Peter 

B/ súhlasí 

aby menovaná na vlastné náklady dala opraviť- zamaľovať okno a faktúru priniesla na obecný 

úrad, ktorá sa jej preplatí v hodnote 20€  

Hlasovanie: 

Za: 5 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala,  

Proti: 0  

Zdržali sa: 2 Ing. J. Majtán, Ing. T. Gyarmati 

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 461/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

v zmysle ustanovenia § 9a ods.8, písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov , v zmysle § 9 ods. 2 , písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov  a podľa § 11 ods.4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení 

neskorších predpisov, odpredaj pozemku v k.ú. Svätý Peter, ktorý je vedený na LV č. 

1582,parc. reg. „C“ č. 2071/80 o výmere 1000m2, druh pozemku orná pôda  za cenu 5€ / m2 

s  predkupným právom pre Obec Svätý Peter, za cenu 5€/m2 pre: Gábora Cseriho, nar. 

26.04.1985, Hlavná 132, 991 26 Nenince a manž. Mgr. Máriu Cseriovú, nar. 25.06.1985, 

Malá Čalomija 96, 991 08 Lesenice do bezpodielového spoluvlastníctva za podmienok :  



 

- kupujúci sa zaväzujú na predmete prevodu začať s výstavbou rodinného domu do troch 

rokov od nadobudnutia vlastníckeho práva kupovanej nehnuteľnosti, bez možnosti ďalšieho 

predĺženia začatia výstavby rodinného domu  

- kúpna cena nehnuteľnosti  bude uhradená takto : 1/2 kúpnej ceny  sa  uhradí v deň 

podpísania kúpnej zmluvy a druhá 1/2 kúpnej ceny sa  uhradí do 3 dní po právoplatnosti 

rozhodnutia o vklade vlastníckeho práva  do  katastra nehnuteľností, vydaného Okresným 

úradom Komárno, katastrálnym odborom, na účet Obecného úradu Svätý Peter  

- poplatok za podanie návrhu na vklad do katastra nehnuteľností vo výške 132 € hradia 

kupujúci. 

B/ schvaľuje 

zriadenie predkupného práva v prospech Obce Svätý Peter, IČO: 306 436, Hlavná 2, 946 57 

Svätý Peter na nehnuteľnosť ktorá je vedená na LV č. 1582, ako parc. reg. „C“ č. 2071/80 

 

C/ vyhlasuje 

že prevod bol schválený 3/5 väčšinou prítomných poslancov v súlade s ustanoveniami §9a, 

ods.8 písm. e) zákona NR SR 138/1991 Zb. 

 

D/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia § 9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR  138/1991 Zb.  

v znení neskorších predpisov  zdôvodňujeme tým, že lokalita kde sa nehnuteľnosť  

nachádza je určená na výstavbu rodinných domov 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

 

Uznesenie č. 462/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ ruší 

uznesenie schválené na 29. zasadnutia OZ dňa 08.06.2017: 

 uznesenie č. 393/2017 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

 

 



 

Uznesenie č. 463/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

návrh cien na predaj a prenájom pozemkov vo vlastníctve obce Svätý Peter 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, A. Bocska, J. Badala, Ing. 

J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnosti 

 

Uznesenie č. 464/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

zmenu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce k 30.09.2017 vo výške 171 201€ 

Hlasovanie: 

Za: 5 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, J. Badala, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács,  A. Bocska, 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati  

 

 

Uznesenie č. 465/2017 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/berie na vedomie 

čerpanie rozpočtu obce k 30.09.2017 

Hlasovanie: 

Za: 5 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, J. Badala, Ing. J. Majtán 

Proti: 1 Ing. T. Gyarmati 

Zdržali sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács,  A. Bocska, 

Nehlasoval: 0  

 

Uznesenie č. 466/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje 

poskytnutie jednorázového príspevku pre Súkromnú základnú umeleckú školu Sylvie 

Czafrangóovej, Školská 332, Chotín 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 K. Bršťák, T. Hamran, J. Badala, A. Bálintová 

Proti: 0  

Zdržali sa: 2 Ing. T. Gyarmati, Ing. J. Majtán 



 

Neprítomní: 3 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács,  A. Bocska, 

Nehlasoval: 0  

 

Uznesenie č. 467/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje 

poskytnutie finančného príspevku z rozpočtu obce pre Reformovanú kresťanskú cirkev- 

cirkevný zbor Svätý Peter, Malá 29, Svätý Peter 

B/ súhlasí  

aby sa žiadosť Reformovanej kresťanskej cirkvi presunula na rok 2018 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 K. Bršťák, T. Hamran, J. Badala, Ing. J. Majtán 

Proti: 0  

Zdržali sa: 2 Ing. T. Gyarmati, A. Bálintová 

Neprítomní: 3 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács,  A. Bocska, 

Nehlasoval: 0  

 

Uznesenie č. 468/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

navýšenie príspevku o 3 000€ pre Obecný športový klub Svätý Peter 

B/ súhlasí 

s presunom príspevku vo výške 3 000€ z výdavkov školstva 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, J. Badala, Ing. J. Majtán,  

A. Bocska 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomní: 2 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasoval: 0  

 

 

Uznesenie č. 469/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

zmenu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce k 31.10.2017 vo výške 18 766€ podľa 

predloženého materiálu 

Hlasovanie: 

Za: 5 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, J. Badala, Ing. J. Majtán,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács, A. Bocska 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati 



 

 

Uznesenie č. 470/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/ neschvaľuje 

odpredaj obecného pozemku parc. č. 2299/2 vedenej na LV č. 1582, v k. ú. Svätý Peter vo 

výmere 40m2 

B/ neschvaľuje 

zámenu obecného pozemku parc. č. 2299/2 vedenej na LV č. 1582, v k. ú. Svätý Peter vo 

výmere 48m2, pre spoločnosť MirMark, s.r.o., č. 546, Chotín  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, J. Badala, Ing. J. Majtán,  

A. Bocska 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati – mimo miestnoti 

 

Uznesenie č. 471/2017  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A schvaľuje 

navýšenie v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 19 000€ podľa 

predloženého materiálu 

Hlasovanie: 

Za: 5 K. Bršťák, A. Bálintová, T. Hamran, J. Badala, Ing. J. Majtán,   

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. J. Zakar, Zs. Hajabács, A. Bocska 

Nehlasoval: 1 Ing. T. Gyarmati 

 

    

         Ing. Terézia Horváthová 

              prednostka úradu 

  

Zapisovateľka: Bc. Klaudia Pinkeová 

Vo Svätom Petre, dňa 22.11.2017 

Overovatelia: 

Ing. Tihamér Gyarmati ................................................. 

 

Tibor Hamran   ................................................. 


